

Referat dialogmøde d. 21. oktober 2024.

Deltagere: Ken, Jens, Lene, Morten, Lonnie, Pia, Bente (løb), Janus (floorball).

Referent: Lene.

Løb:

- 1. I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*
Motion under åben himmel ønsker nogle grønne træningselastikker. Ønsket godkendes.
Gå dig glad har ikke noget nyt.
Der er ikke den store opbakning til crossløb. Generelt er der ikke det store ønske om aktiviteter udover almindeligt løb lige nu.
Der er kommet et par nye medlemmer.
Karlsgårddedag var en succes.
Der er behov for at få flyttet udstyr til den nye container.
Der er behov for en drøftelse med arrangementsudvalget i forhold til planlægning af byfestløbet. Lene drøfter det med arrangementsudvalget.
- 2. Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?*
At dele dagene ud til de forskellige udvalg og at de store udvalg får de "tungeste" dage, at de tilmeldte skrives på den offentlige liste med navne (med samtykke) eller opfordre folk til at melde sig som et hold/med en ven.

Floorball:

- 1. I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*
Der er et velfungerende herrehold med ca. 15 deltagere pr. gang. Holdet deltager i turneringer.
Der er planer om et damehold.
- 2. Hvad skal vi ved fælles hjælp få til at ske?*
Det går godt og der ikke nogen ønsker lige nu.
- 3. Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?*
Det har tidligere fungeret at man samler et hold til at tage en vagt. Man kan evt. annoncere efter en gruppe som vil stå sammen når der søges frivillige på Facebook/ i bladet.

Referat dialogmøde d. 22. oktober 2024.

Deltagere: Ken, Jens, Lene, Hanne, Lonnie, Gitte, Pia, Knud (padel), Egon og Anne-Grethe (petanque), Erling (kroket), Jes, Torben, Henrik, Kenneth (fodbold)

Referent: Lene.

Padel:

- 1. I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet
Sejlet er modtaget men der er lidt udfordringer med at få sat det op.
Der er 61 medlemmer. Sidste år var der over 100 medlemmer.
Det er muligt der skal bestilles et firma til at rense banen i bund til foråret. Det vil forlænge holdbarheden af bunden.*
- 2. Hvad skal vi ved fælles hjælp få til at ske?
Der kan evt. afholdes et "prøv at spille" arrangement, til foråret, så flere kan afprøve sporten.
Der kan evt. laves mulighed for formiddagshold eller pensionisthold så banen også kommer i brug om formiddagen.
Anlægsudvalget skal gerne have en kode de kan bruge om mandagen. Jens har sat det i gang.
Der kan også laves turneringer eller afprøvninger af forskellige aktiviteter til byfest.*
- 3. Klubhus
Padel må gerne, som andre afdelinger, booke klubhuset hvis der er arrangementer.*
- 4. Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?
Det er en generel tendens, også i de omliggende byer, at det er svært at skaffe frivillige.*

Petanque:

- 1. I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet
Der skal laves et vippebeslag til lyset, det er bestilt ved en smed.
Der skal støbes en lysmast fast og graves elledninger ned på udvendig side af banerne.
Petanque har sagt nej til at afholde DGI stævne, da der er for mange udgifter forbundet med det. Der skal ifølge DGI handles på regning og I kan derfor ikke bruge af det der ligger i afdelingen i forvejen. Bestyrelsen gør opmærksom på, at meget kan bestilles gennem NRUI og derved på regning, f.eks. mad, kaffe og øl/sodavand.*

I har skaffet en sponsor men har ikke fået svar på mailen der er sendt til støtteudvalget. Det er den korrekte mail der er skrevet til, så der skal nok komme svar.

Der er et pænt økonomisk overskud.

2. *Hvad skal vi ved fælles hjælp få til at ske?*

I har efterspurgt en beskrivelse af hvordan I skal forholde jer hvis I griller til arrangementer, men har ikke fået det.

Man kan også tage et onlinekursus for at få hygiejnebevis, så I selv må stå i grillen.

3. *Klubhus*

I må gerne låne klubhuset, bestille mad igennem Britta og få nogen til at stå i grillen.

4. *Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?*

Vi drøfter muligheden for at jeres medlemmer også kan være frivillige til byfesten.

5. *Har I frivillige som skal indstilles til en nål til Foreningernes aften (10, 25, 40 og 50 år)?*

Der er umiddelbart ingen der opfylder kravene.

6. *Vil I gerne deltage i Foreningernes aften?*

I er opmærksomme på muligheden.

Kroket:

1. *I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*

Alt går planmæssigt.

I har haft parmestre til Lands DM. I blev nr. 3.

I har afholdt kommunemesterskab med 104 deltagere, 20 fra NRUI. Det er et højt deltagertal.

I har afsluttet hjemmeturnering og mangler at finde en dato for afslutning og julefrokost.

Der er ca. 32 medlemmer. Der kommer nye medlemmer/tilflyttere til klubben.

Udefrakommende roser stemningen og banerne i jeres udvalg.

I har et godt samarbejde med ham der klipper græsset, I har købt en bladopsamler og fået fat i en blæser.

I er med til tirsdagstræf i vinterhalvåret. NRUI afholder det i marts. I har samtræning et par gange med Nordenskov og Sig.

Der er ikke den store interesse for at deltage i landsstævne, da banerne ikke er ret gode.

I har meldt fra til et vinterstævne, da der ikke er så mange der træner om vinteren.

2. *Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?*

Erling har tidligere spurgt om nogen ville deltage som frivillige, men der er ikke den store interesse.

Det er muligt vi skal gå tilbage til tidligere procedure, hvor de forskellige afdelinger bliver tildelt en vagt.

3. *Har I frivillige som skal indstilles til en nål til Foreningernes aften (10, 25, 40 og 50 år)?*

Det er muligt at Villy skal indstilles til en nål.

4. *Vil I gerne deltage i Foreningernes aften?*

Gitte har tilmeldt 15 så giv hurtigt besked hvis I ønsker at deltage.

Fodbold:

1. *I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*

Der er lidt færre spillere i år, omkring 200 medlemmer.

Der er en del drenge på U14, nedgang på drenge U13 og ikke så mange U17 piger men de vil gerne spille indendørs.

Det går godt med de små.

Der er et hold senior damer.

Herre senior har ikke meldt afbud til nogen kampe, det fungerer godt og de bliver i serie 4.

Der er fællesspisning hver torsdag i måneden. U17 piger var med sidst.

Der er startet et 7 personers damehold op.

FC-kroniker har deres eget kredsløb. Der er omkring 16 medlemmer.

Der var 49 børn til fodbold camp i april og børnedag i foråret og efteråret med god deltagelse. Det fungerer godt.

Der var fodboldskole med ca. 100 deltagere.

Der har været SFS træning med 4 U11 deltagere.

Der er pigeraketten i maj og noget træning med en udefrakommende træner.

Der er landskamp hvor der deltager ca. 70 piger, damer og forældre.

Indendørssæson starter op nu.

Der er udfordringer med at finde trænere også til U15 drenge, hvor der er mange medlemmer.

Ringbanen er blevet brugt til nogle få kampe og træninger.

Trænerne indkaldes til et møde for at høre hvordan det går.

2. *Hvad skal vi ved fælles hjælp få til at ske?*

Der skal måske bruges lidt flere penge på trænerne da det er svært at skaffe nok.

Det er en god ide at åbne grillen når der er flere kampe samme dag.

Der kan laves bedre skiltning på omklædningsrummene.

3. *Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?*

Det kan motivere mere at stå sammen med nogen man kender.

Det er en ide at arrangementsudvalget sender ud til de enkelte udvalg hvilke dage udvalgene skal dække vagterne.

4. *Har I frivillige som skal indstilles til en nål til Foreningernes aften (10, 25, 40 og 50 år)?*

I undersøger om der er nogen.

5. *Vil I gerne deltage i Foreningernes aften?*

I må sige til hvis I ønsker at deltage. Der er reserveret 15 pladser.

Referat dialogmøde d. 23. oktober 2024.

Deltagere: Jens, Hanne, Lonni, Gitte, Pia, Leif og Villy (anlæg), Marianne (folkedans), Michelle (gymnastik).

Referent: Gitte.

Anlægsudvalget:

1. *I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*

I foråret lejede de en lift, så der kunne klippes grene af de høje træer og klippes hæk. Der er sprøjtet for alger, skiftet pærer, skiftet brædder, malet skur, skiftet stolper og brædder omkring hoppepude – der skal fyldes lidt sand på senere. P-pladsen er gjort ren og bliver slebet en gang om måneden. Forsøgt sig med gasbrænder, det holder kun 14 dage. De bruger i stedet en palle til at trækker over stien i stedet. Gitte tager fat i skolen i forhold til, at morgentræning løber på stierne med fodboldstøvler. Der er sat lås på vandpumpen, så der ikke kan tappes vand til vandingsanlæg. Der er lavet støbninger omkring stolperne ved ringen. Legetårn samlet og gravet ned. Udvalget har fundet en bladsamler og en bladblæser. Græsklipning omkring fitnessbaner og multibanen. Samlet græs

efter kommunal klipning af græsset. Hjælper med at flytte mål på fodboldbanerne, når der skal klippes. Gennemgår fitnessredskaberne 4 gange om året. Hjælper med at skifte net og reparere nettene. Lidt problemer med knallerter.

2. *Har I frivillige som skal indstilles til en nål til Foreningernes aften (10, 25, 40 og 50 år)?*

Villy har været frivillig i mange år, men ønsker ikke nålen.

3. *Vil I gerne deltage i Foreningernes aften?*

Det er sendt videre til udvalget, men ingen deltager.

Folkedans:

1. *I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*

Der er 24 dansere, de vil gerne være flere. De har lige haft besøg af Lunde og skal besøge dem senere. Der er 60-års jubilæum til næste år, I vil evt. holde et lille arrangement med Lunde og evt. andre.

2. *Har I frivillige som skal indstilles til en nål til Foreningernes aften (10, 25, 40 og 50 år)?*

Marianne undersøger, om der er nogen som skal have en nål.

Gymnastik:

1. *I fortæller om, hvad der rører sig i jeres udvalg/aktivitet*

Udvalgene kører godt. Julie Rytøft holder til næste år, så der skal findes en erstatning. Snak omkring serviceaftale med PE Redskaber, så der er løbende reparationer af redskaberne. Snak omkring redskabsrummet og hvem der har ansvaret herfor. Det er et fælles ansvar med alle som bruger rummet. Vi afventer stadig tegning og estimeret pris på en udbygning, og håber det kan ske i de kommende år.

Vi har bestilt et tilbud på nyt musikanlæg til gymnastiksalen.

2. *Har I forslag til, hvordan I som afdeling kan byde ind med frivillige opgaver i Sports- og Byfesten?*

Michelle tænker godt, at det kan være en løsning, at gymnastikken tager en aften/eftermiddag med bartjans

3. *Har I frivillige som skal indstilles til en nål til Foreningernes aften (10, 25, 40 og 50 år)?*

Michelle undersøger om der er nogen som skal have en nål, evt. Conni, Sandra

4. *Vil I gerne deltage i Foreningernes aften?*
Finder ud af, om nogen vil med.